
-

KOMMUNFULLMÄKTIGE INTERPELLATION 
2023-02-06 

Interpellation angående konsekvenserna av avskaffad förbränningsskatt till 
Stadsbyggnadsnämndens ordförande Johan Algernon 

Den nya regeringen har glädjande nog avskaffad förbränningsskatten för avfall. Det 
innebär att en större del av vårt avfall kan brännas och därmed nyttiggöras för värme 
och inte minst för mycket behövd el. 

Detta borde få stora konsekvenser för kommunens avfallshantering som också bör 
minska kostnaderna. Matavfall kan exempelvis nu förbrännas istället för att insamlas till 
stora kostnader och till stort besvär för medborgarna. 

Kommunen bör vidare använda sitt inflytande för att påverka SÖRAB att omgående lägga 
om avfallshanteringen till större andel förbränning. Detta är viktigt inte minst på grund 
av elsäkerheten. 

Johan Algernon - Hur kommer du att tillse att den slopade förbränningsskatten 
utnyttjas på bästa sätt av Täby kommun för att hålla nere avfallskostnaderna 
och bidra till elsäkerheten? 

För sverigedemokraterna i Täby 
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Steven Jörsäte 

• .. 


